
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 7 de juny de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 23:40 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident Jesús Liñan Ruiz particular 
 Marta Soro Alsina particular    
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Manuel Valle Corrales particular  
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència la senyora M. Dolors Terradas i el senyor Lluís Prat. 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de les actes de la sessió de 3 de maig (ordinària) i de 17 de maig (extraordinària) 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Aprovació del text de l’enquesta i de com distribuir-la 
4. Informació de la presidenta 
5. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Inicialment la senyora presidenta presenta el senyor Manuel Valle Corrales, que s’ha incorporat 
recentment al Consell de Poble, a la resta de membres i li pregunta en quina Comissió vol 
participar. 
 
El senyor Manuel Valle decideix afegir-se a la Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni 
natural i patrimoni cultural. 
 
Tot seguit, es dóna inici a la sessió de la Comissió permanent. 

 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit els esborranys de 
les actes dels dies 3 i 17 de maig de 2012 i si han de fer alguna observació. En no formular-se 
cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de les referides 
actes. 

2. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

Atès que ningú té cap aportació a fer pel que fa les diferents comissions, la senyora presidenta 
passa al següent punt de l’ordre del dia. 



3. APROVACIÓ DEL TEXT DE L’ENQUESTA I DE COM DISTRIBUIR-LA 

Pren la paraula el senyor Florentí Ruiz per dir que seria interessant afegir a l’enquesta una 
casella per marcar el sexe i l’edat de la persona enquestada. Tothom hi està d’acord. 

Es proposa el repartiment porta a porta, deixant una enquesta per domicili. La secretària 
demanarà a l’Oficina d’Atenció Ciutadana el número d’habitatges existents a La Batllòria i 
s’encarregarà d’imprimir les enquestes necessàries per fer-les arribar a la senyora presidenta.  

El text de l’enquesta queda aprovat per unanimitat dels membres assistents. 

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que a causa de la baixa laboral de l’administrativa de l’Oficina 
d’Atenció Ciutadana, Montse Calabuig, s’ha modificat temporalment l’horari d’atenció al públic i 
de la Biblioteca. 

L’Oficina d’Atenció Ciutadana obrirà dimarts i dijous de 9:30 a 13:30 hores, el Centre Cívic, les 
tardes de dilluns, dimecres i dijous, i la Biblioteca obrirà en horari reduït, fins a la reincorporació 
de la Montse Calabuig.  

La senyora presidenta també informa que en la darrera Junta de Govern Local es va aprovar 
inicialment el projecte d’execució del pavelló poliesportiu de La Batllòria i ara queda pendent la 
signatura amb el Consell Català de l’Esport per al finançament de les obres de construcció del 
pavelló, que es va aprovar per ple el dia 31 de maig. 

Intervé la senyora Marta Soro per preguntar com està el tema de la biblioteca a la Unió 
Batllorienca.  

La senyora presidenta li respon que ho preguntarà a l’Alcaldia i els informarà del tema. El 
mobiliari per la biblioteca està inclòs en el pressupost, tot i que només es podrà adquirir el més 
imprescindible perquè no hi ha massa recursos.   

També s’informa que, d’acord amb la informació que s’ha rebut de l’àrea de Comunitat de 
l’Ajuntament, està previst que en breu es pugui instal·lar el desfibril·lador, tan aviat com les 
persones designades hagin fet la formació corresponent. Aquestes persones disposaran de 
claus d’accés al centre on s’instal·li l’aparell, que encara està per determinar.  

La senyora presidenta comenta que va tenir una reunió amb la directora de l’àrea de Territori, 
Pilar Puig, i amb la regidora Isabel Coll per parlar dels temes pendents, de la qual en va 
resultar el següent:   

1.- Engegar la farola davant de la joieria del C/ Major 

Es va engegar novament per temes de seguretat. 

2.- Obertura de la font dels Safareigs 

S’ha obert novament. 

3.- Tractament del rovell dels fanals 

Hi ha esprais però els efectes duren poc i el sofre reacciona amb el ferro. Avaluat el 
cost/resultat la posició municipal és no fer cap actuació específica al respecte a les faroles del 
municipi. 

4.- Posar endoll al quadre d’enllumenat públic per quan es fan actes a la placeta 

No és una solució viable, perquè pot entrar en conflicte per necessitats de potència; la 
instal·lació no ha de ser susceptible de ser manipulable per tercers i pot distorsionar el control 
del consum energètic de l’enllumenat públic. Cal connectar-ho des del Centre cívic i 
l’ajuntament facilita, si s’escau, l’allargament i la seva connexió temporal fins a l’equipament. 



5.- Reparar plaça de carrer al C/ Tordera, cantonada amb Camí Ral 

Comprovat in situ, no està malmesa. 

6.- Reparació del pont del Sot Gran 

Durant el mes d’abril es va refer la tanca de fusta que encaminava la gent cap a la passera. 
Han robat, però, novament els travessers de la tanca. 

7.- Actuacions Cementiri 

Des de la brigada es poden repicar parets i pintar façanes, fent obres de sanejament de 
l’equipament. 

Les obres de refer les escales i la instal·lació de baranes són objecte de projecte i d’inversió 
futura, sense que a dia d’avui hi hagi partida pressupostària per atendre-ho. 

8.- Treure herbes de voreres: 

CLD atén aquestes tasques a través del peó de neteja viària. Revisat pel tècnic de l’àrea. 

9.- Poda arbres del C/ Pàmies 

Tècnicament es troba correcta la poda. L’any vinent es farà una poda més intensiva d’aquests 
arbres. 

10.- Bombament de la Batllòria 

Actuació prevista en el PSARU de connexió del sanejament de la Batllòria a l’EDAR de Riells-
Viabrea, però l’ACA ha manifestat que, ara per ara, no pot atendre aquesta actuació. 
L’ajuntament treballa en un estudi d’alternatives per si sota l’autorització de l’ACA es pot donar 
alternativa a aquesta actuació. 

11.-Gratuïtat del servei de bus 

S’ha demanat que les persones de la Batllòria puguin accedir a la línea de la Hispano 
Hilariense amb els títols propis de Sant Celoni. Pendent que la Generalitat doni resposta i 
indiqui els requisits. 

També està prevista l’aprovació de preus públics revocant la gratuïtat general per raó d’edat en 
el transport urbà. 

S’ha contractat un estudi per a replantejar el servei de transport urbà i altres models viables 
econòmicament. 

12.- Pantalla bar el Temple 

S’ha parlat amb la Penya i amb el titular del bar, buscant solucions però garantint que l’activitat 
es desenvolupi sense causar molèsties al veïnat. 

13.- Posar senyals fomentant el civisme de recollida de caques de gos. 

Actualment hi ha tres senyals a la Batllòria. Si hi ha cap nova proposta concreta es pot valorar, 
segons viabilitat del pressupost anual. 

14.- Inundació pas del cementiri amb les pluges 

Inclosa com actuació pendent a fer en el proper servei de l’empresa especialitzada. 

 

15.- Mesures correctores per reduir excés velocitat en el Camí Ral, entrada i sortida del pont i 
pas de motos pel passeig Orsavinyà. 



Tractat a la Comissió de mobilitat i es desestima, ara per ara, fer-hi cap actuació. 

16.- Barana de ferro de la plaça nova. 

Tècnicament és correcte. Durant l’execució de l’obra es van arrodonir els cantons de l’acabat 
dels parterres. 

17.- Connexió camp de futbol a la xarxa de gas 

No es justifica la connexió de la xarxa de gas a l’equipament. 

18.- Demana posar contenidors de recollida de CD, tòners en els equipaments municipals. 

No hi ha cap equipament municipal on hi hagin contenidors, de cara al ciutadà per a recollir 
aquestes fraccions, havent-se de portar a la deixalleria. 

19.- Pantalles acústiques al voral de l’autopista 

Des de l’àrea es treballa perquè se’ns faciliti els Mapes estratègics de la infraestructura i, si 
s’escau, els seus plans d’acció. 

20.- Connexió clavegueram C/ Major 

S’està redactant projecte tècnic. 

21.- S’ha demanat treure el còdols de la plaça davant de l’església, per evitar l’incivisme 
ciutadà. 

Valorat tècnicament i els arranjaments efectuats anteriorment, es considera mantenir-la amb la 
solució actual. S’ha comunicat també als interessats. 

La senyora presidenta aclareix que pel que fa les obres del cementiri, actualment no hi ha 
suficients recursos per fer totes les obres necessàries, per això de moment només es faran 
petites obres de sanejament. Hi ha una altra obra que és prioritària i a la qual s’han de destinar 
els recursos disponibles, el clavegueram del carrer Major. 

Intervé el senyor Manuel Valle per comentar que, en relació amb el tema dels senyals de 
gossos, hi ha un senyal al carrer de Can Pàmies, on hi ha el transformador, que ha quedat dins 
d’un espai tancat. Per tant, ja que allí no hi té cap utilitat, es podria treure aquest senyal i posar-
lo en algun altre espai.  

La senyora presidenta informa dels diferents actes previstos per la Festa Major i pregunta si 
algú té alguna proposta més per incloure al programa d’actes. 

Pren la paraula el senyor Florentí Ruiz per comentar que ell coneix el senyor Gabi Alegret de 
“Los Salvajes” i li podria demanar si estaria interessat en fer una xerrada de presentació del 
llibre que ha escrit recentment. 

La senyora presidenta explica que l’any passat va fer una exposició d'oficis del Montnegre amb 
les eines i estris de pagès, i aquest any podria en podria fer una altra amb unes 50 fotografies 
que té de les masies de Fuirosos, de petits ponts desconeguts, etc. Aquestes fotografies es 
podrien guardar després com a fons fotogràfic de La Batllòria per ser reutilitzades en altres 
exposicions. 

La senyora Marta Soro proposa fer un taller infantil de fer mitja amb pals de fusta. Hi ha una 
senyora a Breda que organitza aquest tipus de tallers que tenen molt èxit entre el públic infantil.   

Intervé novament el senyor Florentí Ruiz per proposar una exposició d’antropologia econòmica, 
a partir de la seva col·lecció privada, lligada amb una xerrada que podria fer un conegut seu de 
l’Institut d’Estadística.  

El senyor Ruiz també apunta que seria interessant organitzar una exhibició de ball.   



La senyora presidenta comenta que aquest any no es farà envelat per temes econòmics, 
només es muntarà una carpa, probablement al carrer de Les Escoles o a prop de la Roca 
Umbert. Tampoc s’inclourà publicitat en el programa de la Festa, s’hi posaran els dibuixos del 
concurs de Sant Jordi, dels quals se n’ha seleccionat un per la portada.       

5. PRECS I PREGUNTES 

Atès que ningú té cap prec ni pregunta i no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 23:40 hores i s’estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 

 


